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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: Mieke Seminck, Gery Follens, Erik Chevrolet, Patrick Van Caelenberghe, Jos Jacobs, Geert 
Verdoodt, Patrick Van Waes, Peter Robbens, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Ben Ghyselinck, 
Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Johan Permentier 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 31 mei 2021 wordt goedgekeurd mits aanpassing tekst livestream (Patrick VW): 
 
Patrick Van Waes vindt het echter nog voorbarig om tot de conclusie te komen dat dit commercieel 
weinig waarde heeft aangezien er nog geen enkele inspanning is gedaan om hiervoor commerciële 
partners te vinden. Voor het BK 10 Km stratenloop zijn daar wel partners voor gevonden die deels de 
streaming hebben gefinancierd. Bovendien kan de investering ook bekeken worden als service naar de 
huidige sponsors op Vlaams niveau en clubniveau die dan aantrekkingskracht kunnen hebben op 
andere potentiële partners. 
Een degelijk sponsoring dossier opstellen met live streaming als core is wat in eerste instantie moet 
gebeuren in combinatie met het samenstellen van een shortlist of kandidaat bedrijven / brands om te 
benaderen. 
 

2 AMBASSADEURS 

Ben Ghyselinck heeft een plan van aanpak opgesteld en stelt dit voor aan de Raad van Bestuur. 
 Mogelijke ambassadeurs (elite-atleten en aantal volgers op sociale media) 
 Events 
 Opname content creatie 
 Tijdslijn 
 (niet opgenomen in dit plan: budgettering. Mogelijks heel verschillend afhankelijk van keuze 

atleet) 
 
Men dankt Ben voor het voorbereidende werk. 
 
Erik Chevrolet betwijfelt of de aanwezigheid op Dag van de Juryleden een meerwaarde is. 
Voorstel: Na behalen medaille (EK/WK/OS): bezoek aan kinderziekenhuis in de buurt? 
Is zeker een goed idee, echter moeilijk te combineren met de keuze voor een ambassadeur… Maar dit 
kan zeker ernaast bestaan! 
 
Geert Verdoodt voegt er nog aan toe dat ziekenhuisbezoeken voor eigen atleten ook geregeld moeten 
kunnen worden. 
Hij pleit er ook voor om binnen het aantal ambassadeurs dat zal voorzien worden/kan gebudgetteerd 
worden, 1 ambassadeur aan Running & co ( maw de recreatiepoot van onze federatie ) toe te wijzen. 
Volledig of desnoods in een 1/2de opdracht. Het profiel van een ex-topatleet die nu nog volop 
recreatief bezig is en de meerwaarde ervan wil promoten, kan daarin passen. Meteen worden onze 
recreanten ondersteund, krijgen we het jaar door ‘feed’ voor sociale media en kunnen we inzetten 
op bv Running&co-dag. Naast andere grote recreatieve loopevenementen. En bv openingen van 
nieuwe initiatieven zoals stadsomlopen, natuurlopen,... 
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Men opteert om geen atleten te kiezen die reeds ambassadeurs zijn voor de hoofdsponsor Allianz. 
Patrick Van Waes zou ook de voorkeur geven aan atleten die zich op verschillende vlakken houden 
aan de regels zoals het dragen van clubkledij gezien de voorbeeldfunctie die ze zullen hebben. 
Ludwig voegt hieraan toe dat dit opgenomen kan worden in het contract dat zal onderhandeld 
worden. 
 
Ben krijgt het fiat om nu een shortlist te maken van atleten die het meest in aanmerking komen. 
Men zal bij de Recreatiecommissie ook een shortlist opmaken en voorstellen aan Ben om mee op te 
nemen op de lijst. 
 

3 INVESTERING LIVE STREAMING 

Ben stelt een aanbod voor van de firma Firelight. 
 
Gery maakt een kanttekening dat er bij dit voorstel nog geen zekerheid is dat alle FC’s hier willen in 
meestappen aan een bepaalde kostprijs. 
De federatie zou de eerste jaren mee kunnen instaan voor de kosten die eventueel stelselmatig 
kunnen afgebouwd worden. (jaar 1 80%, jaar 2: 60%,…) 
Patrick Van Waes voegt er nog aan toe dat dit een erg mooi aanbod is. Hij waarschuwt echter wel nog 
dat er een groot verschil is tussen de speaker op het terrein en iemand die commentaar geeft op 
beeld. 
Optie om enkele grote LBFA-meetings hier ook mee in op te nemen. 
Wat nog toegevoegd zou moeten worden aan het kostenplaatje: huur elektriciteitskast, catering die 
nodig is voor de medewerkers,…  
 
Informeren bij de FC-organisatoren of er interesse is? Tegelijk een sponsordossier opstellen. Ludwig 
en Ben volgen dit samen op. 
 
Idee om van het KVV Cad/Sch een testcase te maken om dit 1) uit te proberen en 2) dit te kunnen 
tonen aan de andere potentiële gebruikers. 
 

4 TOPSPORT 

Rutger geeft een update van de gekwalificeerde atleten voor de komende grote tornooien.  
Blessure van Niels Pittomvils die daardoor niet zal kunnen deelnemen aan de OS 
 

4.1 6 Debriefing Europabeker 

Afgereisd met de intentie om in de First League te blijven en dit is ruimschoots gelukt ondanks dat 
het team niet op zijn sterkst stond. Één plaats boven degradatie maar met voldoende puntenverschil. 
De sfeer onder de atleten was optimaal, echter louter dankzij de omkadering langs Vlaamse zijde. De 
Vlaamse trainers hebben zich allround bereid getoond. 
 
Rutger legt nog de nadruk op enkele late afmeldingen van bepaalde atleten en is voorstander om dit 
toch op te nemen in een soort gedragscode om dit te vermijden. Het aantal te winnen punten voor de 
World Rankings is nochtans niet min. 
Peter Robbens vraagt of er gevolgen gesteld kunnen worden aan dit soort late afmeldingen? Bv. 
verbod om dit weekend andere wedstrijden deel te nemen of financiële steun die (deels) wegvalt. 
sanctioneren ligt echter zeer moeilijk… 
Qua teamprestatie zijn er slechts 2 à 3 tegengevallen dus zeker een positieve terugkeer uit 
Roemenië. 
 
U23 delegatieleider wordt Rik Didden. Patricia Dumont langs LBFA-zijde. 
U20: delegatieleider wordt aangeduid door LBFA. Mieke vraagt of er vooraf een team-meeting 
georganiseerd kan worden waar dan ook de kledij verdeeld kan worden. Gery zou hier zelfs nog 
enkele mensen van de medische omkadering op uitnodigen. 
Nuttig: team-manual opstellen 
 

5 FEEDBACK OVERLEG IFAM 

Na een gesprek met de organisatoren wordt bevestigd dat ze een loopje hebben genomen met de 
regels en geen berouw getoond hebben. Er heerste een constante sfeer van tegenargumentatie. 
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Het gesprek heeft bevestigd wat de algemene bevinding tijdens de vorige RVB al was. 
 
Conclusie: Aangezien de organisator zich niet aan de afspraken rond de micro-elite-meeting heeft 
gehouden, komen ook de engagementen van de federatie in dit kader te vervallen. 
Er moet duidelijk gesteld worden dat dit NIET meer mag voorvallen. 
Bovendien zal de upgrade op de World Ranking volgend jaar niet toegekend worden. 
 

6 ERKENNING NIEUWE RECREANTENVERENIGING 

MAV: Meerhoutse Atletiekvereniging 
Procedure is doorlopen en Rvb geeft haar goedkeuring. 
 

7 STATUS CORONA/WEBINAR 

Op basis van de versoepelingen vanaf 9 juni werden bepaalde maatregelen getroffen tot en met eind 
juni. Men heeft dit nu echter vervroegd naar 27 juni waarop een heel deel versoepelingen zijn 
aangekondigd en waar onder normale omstandigheden gesport zou mogen worden. 
Dit heeft toch wel enkele gevolgen voor onze organisaties. 
Men is in onderhandeling om deze versoepelingen reeds te kunnen laten ingaan vanaf dag 1 van het 
BK A.C. komend weekend. 
 
De webinar is vorige week doorgegaan. 
Geert Verdoodt vindt dat deze formule behouden zou moeten blijven, ook na corona-tijden, om een 
grote groep mensen te kunnen bereiken. Bv. bij de lancering van het JSF of RSF de procedure even 
doorlopen. Patrick VW: of Bv. door Topsportdirecteur en kwaliteitsmanagers? 
 

8 AV/RVB KBAB 

Erik Chevrolet wenst zijn volmacht te geven want kan niet aanwezig zijn: Mieke Seminck 
Gery Follens geeft volmacht aan Patrick Van Caelenberghe. 
Mieke beklaagt nogmaals het feit dat de te bespreken documenten niet vooraf worden rondgestuurd. 
 
Taak van penningmeester: Erik Chevrolet 
Taak secretaris-generaal: Patricia Dumont 
Boekhouding wordt gedaan door Eveline 

9 FEEDBACK OVERLEG LBFA 

Samenkomst met Fréderic en Thomas 14 dagen geleden. 
EA wil alle federaties doorlichten wat betreft Good Governance.  
Vermits men daar bij LBFA niet mee bezig is, is Ludwig hiervoor het aanspreekpunt.  
 
Vraag van Golazo om één jaar de sponsoring aan de KBAB over te slaan en het contract één jaar te 
verlengen in de plaats. 
 

10 VERTEGENWOORDIGING RVB OP DIVERSE ZOMERKAMPIOENSCHAPPEN EN BELANGRIJKSTE 
ZOMERMEETINGS 

Gery zal een overzicht maken. 
Alle leden kunnen hun voorkeuren aan hem overmaken. 
 
Patrick Van Caelenberghe wenst An Van Honsté enorm te bedanken voor de extra inspanningen die zij 
geleverd heeft voor het opstellen van het jurycorps voor de eerstkomende kampioenschappen. De 
Raad van Bestuur wenst zich hierbij aan te sluiten. 
 

11 BELEIDSCOMMISSIES ‘JAARACTIEPLAN 2022’ 

N.a.v. de AV is er een webinar geweest omtrent statuten en Intern Reglement. Daaromtrent kwam 
een vraag van de voorzitter van DCLA over het laten keuren van sportreglementen door een AV. 
Er is toen een consensus ontstaan waarbij bepaalde beleidsbeslissingen onvoldoende doorkomen bij 
de clubs en dat deze gerapporteerd zouden moeten worden aan de clubs. 
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Als er binnen een beleidscommissie dus gevolgen zouden zijn voor de sportreglementen of dergelijke, 
wordt aangeraden om dit al mee te nemen in het Jaaractieplan 2022. 
 

12 BEVOEGDHEDEN EN COMMUNICATIE 

Wordt volgende RVB vooraan op de agenda geplaatst. 
 
 

13 VRAAG NATIONALE ADVIESCOMMISSIE MASTERS 

VAL-afgevaardigden in de KBAB-commissie willen de steun van de VAL-RVB om een deel van hun 
werkingsbudget te gebruiken als steun voor een organiserende club van een internationale 
Mastermeeting. 
> Akkoord. 
 

14 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

14.1 Competitie 

PK jeugd gaat door op 18/9 
PK A.C.: organiseren op 1ste weekend Oktober kreeg meeste voorkeur. Men bekijkt of Antwerpen naar 
2de weekend kan vermits daar het eerste weekend te veel concurrentie is. 
 
Nationale Reglementencommissie is eveneens bijeengekomen en er werd een voorstel gemaakt voor 
de federale winterkalender 2021-2022. 
 

14.2 Recreatie 

Er is geen vergadering geweest. 
Enkel intern mailverkeer rond het logo van Mindfulrunning 
 

14.3 Jeugd 

Johan Permentier is verontschuldigd. 
De commissie heeft aan de BC Competitie 18 september voorgesteld als datum PK jeugd (geen BVV dit 
jaar). 
Ook gaan de commissieleden enkele organisatoren die het nieuwe wedstrijdconcept voor Kangoeroes 
en Benjamins aanbieden bezoeken om daar te bekijken wat de mogelijke aandachtspunten zijn. 
 

15 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 27 september 2021 
 25 oktober 2021 

 

16 VARIA 

 BK Marathon 2021: er is enige onzekerheid over deze organisatie i.v.m. sponsorconflicten 
tussen organisatie en federatie. Wordt vervolgd… 

 N.a.v. De Memorial Van Damme hebben de clubs de mogelijkheid gekregen om VIP-pakketten 
te kopen voor hun sponsors. Peter Robbens vraagt of de federatie dit ook doet voor 
(potentiële) sponsors. Momenteel gebeurt dit nog niet maar kan meegenomen worden op een 
denkdag. Eerst uitwerken wat wij te bieden hebben aan sponsors alvorens dit uit te spelen. 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

RVB 31/5/2021 Bestuurder Jos Jacobs Maatregelen te nemen Delegatie van RVB gaat 
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wiens club(EA) de IFAM 
organiseert 

tegen organisatoren 
IFAM? 

in gesprek met 
organisatoren 

 


